
مهدی طارمی مقابل بارسلونا ۴۹ دقیقه در زمین بود و روی 
گل چهارم اینترمیلان تأثیر مستقیم گذاشت تا نشان دهد 

انتقادهایی که از او می شود، تمرکزش را از بین نبرده است. 
 برای اینترمیلان که در اواسط نیمه دوم، چیزی برای از 
دست دادن نداشت و تحت فشارِ خط حمله قدرتمند و 
ویران کننده بارسلونا قرار داشت، حضور مهدی طارمی یک 
گی بود. ستاره تیم ملی  تصمیم شجاعانه از سوی سیمونه اینزا
ایران، در جهنمی ترین دقایق بازی، جای لائوتارو مارتینز را 
گی به او، یک بار دیگر اثبات شود. بازی در  گرفت تا اعتماد اینزا
این جو سنگین، به خصوص مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمانان 
اروپا، از پسِ هر بازیکنی برنمی آید. آن  هم طارمی که پیش از 
این بازی، مورد انتقاد رسانه های ایتالیایی و بعضاً ایرانی قرار 
داشت. کاپیتان دوم تیم ملی ایران با عملکرد موثری که ارائه 
داد، ثابت کرد که بعضی قضاوت ها درباره او منصفانه نیست. 
طارمی رویای صعود اینتر به فینال این تورنمنت مهم را عملی 
کرد؛ در دقیقه ۹۹ و با شماره پیراهن ۹۹. اعداد و ارقامی جذاب 
برای بازیکنی که حالا بعد از علی دایی، دومین ایرانی حاضر در 
فینال لیگ قهرمانان اروپا خواهد بود. البته با این تفاوت که 
دایی در فینال بایرن مونیخ مقابل منچستریونایتد بازی نکرد 
اما طارمی شانس بالایی برای حضور در ترکیب اینترمیلان دارد. 

   ۴۹ دقیقه و یک تأثیر مستقیم
مهدی طارمی مقابل بارسلونا، ۴۹ دقیقه در زمین حضور 
داشت. او جانشین کاپیتان اینترمیلان، یعنی لائوتارو مارتینز 
گی روش بازی تیمش  شد و البته با حضور ستاره ایرانی، اینزا
را نیز تغییر داد. اینتر ابتدا با سیستم ۲- ۵- ۳ وارد زمین شد 
گی روش ۱- ۶- ۳ را انتخاب  اما با حضور طارمی و فراتزی، اینزا
کرد. جایی که طارمی هافبک- مهاجم سمت چپ بود و باید 
گوستو و باستونی کمک می کرد تا لامین یامال را  به کارلوس آ

مهار کنند. 
   ۷۹ درصد پاس سالم

در ۴۹ دقیقه ای که طارمی در زمین حضور داشت، ۱۴ پاس 

داد که ۱۱ تا از آنها سالم بود. یعنی ۷۹ درصد از پاس های طارمی 
به بازیکنان خودی رسید و تنها ۲۱ درصد از آن ها اشتباه بود و 
لو رفت. یکی از این پاس ها هم کلیدی بود و منجر به گل چهارم 

و برتری اینتر شد. 
   ۴ تکل و ۴ دریبل کلیدی

اینکه شما به عنوان یک بازیکن ایرانی، در چنین بازی 
حساس و سرنوشت سازی وارد زمین شوید، به خودی خود 
بتوانید  گر  ا حالا  می شود.  محسوب  بزرگ  موفقیت  یک 
تأثیرگذار هم باشید که یک اتفاق ویژه و تکرارنشدنی را رقم 
زده اید. همان کاری که مهدی در ورزشگاه جوزپه  مه اتزا انجام 
داد. او در ۴۹ دقیقه، ۴ دریبل موفق به نام خود ثبت کرد و البته 

۴ تکل که جملگی به نتیجه رسیدند. 
   ۳ توپ ربایی و ۷ دوئل موفق

طارمی در چند صحنه توانست با توپ ربایی، نه تنها حملات 
بارسلونا را از کار بیندازد بلکه از فشار بازی نیز کم کند. او دو بار 

از یامال توپ گرفت و یک بار از فرانکی دی یونگ. همچنین 
طارمی از ۳ دوئل هوایی، در ۲ تا از آنها موفق بود. او 

در ۹ دوئل زمینی و مستقیم، ۵ بار پیروز شد تا 
آمار ویژه ای را به نام خود ثبت کند. 

   چهارمین بازیکن برتر با نمره ۳/۷
مقابل  اینترمیلان  بازی  پایان  در 
بارسلونا که با نتیجه ۴ بر ۳ و با برتری 
گی همراه  گردان اینزا کلی ۷ بر ۶ شا
شد، سایت معتبر هواسکورد اقدام 
به بررسی عملکرد بازیکنان حاضر در 
 ، زمین کرد. در میان بازیکنان اینتر
یان زومر با نمره ۱/۸ بهترین بود و 
بعد از او دومفریس با نمره ۸، لائوتارو 
مارتینز با نمره ۵/۷ و طارمی، فراتزی 
کربی با نمره ۳/۷ در رده های بعدی  و آ

قرار گرفتند. یعنی طارمی به صورت 

کربی، چهارمین بازیکن برتر اینتر در این  مشترک با فراتزی و آ
دیدار حساس بود. 

   جاودانگی با عدد شگفت انگیز ۹۹
گل چهارم و برتری اینتر مقابل بارسلونا، در دقیقه ۹۹ 
که مهدی طارمی با پیراهن شماره  به ثمر رسید. جایی 
۹۹، فراتزی را در موقعیت گلزنی قرار داد و او هم توانست 
دروازه شزنی را به زیبایی باز کند. عدد ۹۹ 
خاطره انگیز خواهد ماند؛ به خصوص 
که هم دقیقه ی گلِ صعود اینتر بود 
و هم شماره پیراهن سازنده ی این 
گل. این یعنی جاودانگی طارمی 
با عدد شگفت انگیز ۹۹. هواداران 
اینتر، این لحظه و این عدد را هرگز 

فراموش نخواهد کرد. 
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گفتوگو

فـــــــرارو

پیشکسوت تیم فوتبال استقلال گفت: 
اخیر  هفته  چند  در  آبی ها  جو  و  شرایط 
با کسب برتری در جام حذفی و لیگ برتر 
متفاوت شده و این تیم می تواند با فتح 
خوبی  به  را  تلخ  فصل  این  جام حذفی، 

تمام کند. 
بهتاش فریبا در گفت وگو با ایرنا درباره 
شرایط این روزهای تیم فوتبال استقلال 
تهران، اظهار کرد: مسیر استقلال در این 
کادر فنی صورت  که تغییرات  چند هفته 
گرفته، مثبت بوده است. مساله فوق بیانگر 
کادر فنی  که مجتبی جباری و  این است 
تازه وارد استقلال، تاثیرات خوبی داشته اند. 
وی افزود: جباری مثل دوران فوتبالش 
باهوش و خلاق است و ارتباط خوبی با 
گردانش دارد. بازیکنان نیز در زمین با  شا
تمام وجود برای وی بازی می کنند. از زمانی 
که او آمده، بار در تمرینات تیم حضور یافتم 

و دیده ام که جو آبی ها عالی است. 
کرد:  پیشکسوت استقلال خاطرنشان 
ک نمایش  استقلال در بازی با آلومینیوم ارا
شکوهمندی داشت و توانست با پنج گل 
به برتری برسد. آلومینیوم در فصل جاری 
از تیم های خوب لیگ برتر بوده و مقابل 
مدعیان نتایج مطلوبی گرفته بود، اما اسیر 

بازی هدفمند استقلال شد. 
مسیر  استقلال  کرد:  تصریح  فریبا 
خوبی برای رسیدن به فینال جام حذفی 
باشگاه های کشور دارد. استقلال در مرحله 
آبادان دیدار  نیمه نهایی با صنعت نفت 
می کند و با توجه به اینکه میزبان است، 
می تواند در ورزشگاه آزادی و با حمایت 
گران برنده شود. استقلال با بردن  تماشا
جام حذفی می تواند خاطرات تلخ فصل را 

به فراموش کند. 
کید کرد: حریف استقلال در فینال  وی تا
سخت خواهد بود، ملوان تیم قدرتمندی 
است که سپاهان را شکست داد و در جام 
حذفی پر افتخار است. گل گهر نیز در این 
بسیار  تیم های  از  تارتار  مهدی  با  فصل 
خوب لیگ برتر بوده و هر کدام از این دو 
تیم به فینال برسند، رقیب قابل احترام و 

سرسختی خواهند بود. 
پیشکسوت استقلال با تمجید از عملکرد 
سیدحسین حسینی درون دروازه استقلال، 
بیان کرد: حسینی در این فصل از بهترین 
دروازه  درون  و  بوده  استقلال  بازیکنان 
آبی پوشان عملکرد خوبی داشته است. او 
با شایستگی در لیگ نخبگان آسیا به عنوان 
یکی از بهترین دروازه بان ها شناخته شد. 
با جرات می توان گفت او ستون استقلال 
گر امسال نبود، اتفاقات  محسوب می شود و ا
خ می داد. فریبا در پایان درباره  بدتری ر
اینکه گفته می شود استقلالی ها با ماتزاری 
گفت: این موضوع  به توافق رسیده اند، 
را از رسانه ها دنبال می کنم و بر این باور 
گر مجتبی جباری در این دو بازی  هستم ا
باقیمانده در لیگ برتر به دو پیروزی رسیده 
و در جام حذفی نیز قهرمان شود به یک 
مدعی برای سرمربیگری استقلال تبدیل 

خواهد شد. 

 : تهمت ستاره بارسلونا به داور

باید درباره او تحقیق شود!
ستاره بارسلونا از تصمیمات داور بازی با 

اینتر به شدت انتقاد کرد. 
 بارسلونا که در دیدار رفت دور نیمه نهایی 
لیگ قهرمانان اروپا برابر اینتر با تساوی سه 
بر سه متوقف شده بود در دیدار برگشت 
با نتیجه چهار بر سه شکست خورد تا تیم 

آماده فلیک از صعود به فینال بازماند. 
به نقل از اسپورت، بازیکنان و کادر فنی 
بارسلونا در پایان بازی برگشت به عملکرد 
لهستانی  داور  ک،  مارسینیا سیمون 
به  بازی  این  در  دستیارانش،  و  مسابقه 
شدت معترض بودند. پدری بعد از بازی 
گفت: اتحادیه فوتبال اروپا باید درباره این 
کند زیرا بسیاری از  داور تحقیق و بررسی 
تصمیم هایش را درک نکردم. این اولین بار 
نیست که چنین اتفاقی با این داور برایمان 

رخ می دهد. 
او ادامه داد: همان طور که هانسی فلیک، 
سرمربی تیم، گفت داور همه تصمیمات ۵۰- 
۵۰ را به سود حریف سوت می زد. در صحنه 
یامال باید میخیتاریان کارت زرد می گرفت 
و داور پنالتی اعلام می کرد اما هیچکدام از 
این تصمیم ها را نگرفت. بازیکن حریف باید 
اخراج می شد و داور باید پنالتی می گرفت. 

واقعا نمی فهمم چرا که این اتفاق رخ نداد. 
گفت: احساس یاس و  پدری در پایان 
ناراحتی می کنم. ما توانستیم بازی دو بر 
صفر باخته را با نتیجه سه بر دو عوض کنیم 
و این واقعا غرورانگیز بود. حذف شدن واقعا 
سخت است؛ به خصوص پس از گل سوم آنها 
در دقایق پایانی. تیم همه چیز را ارائه داد و 
ما شایسته صعود به فینال بودیم اما نباید 
فراموش کرد که ما یک تیم جوان هستیم و 

باید از این باخت درس بگیریم. 

فریبا: 
شرایط استقلال 

متفاوت شده است
کوتاه

سقف بودجه فوتبال ایران در انتظار متمم های قانونی
سازمان لیگ فوتبال پیشنهادات باشگاه های لیگ 
برتری در خصوص تعیین سقف بودجه فصل آینده لیگ 
برتر را جمع آوری کرد تا پس از بررسی های لازم تصمیم 

نهایی در این خصوص اتخاذ شود.
، کارگروه نظارت بر سقف بودجه قراردادها  به گزارش مهر
مالی  عملکرد  روی  خود  فعالیت  سال  سومین  برای 
باشگاه ها در نقل و انتقالات تصمیم به نظرخواهی دوباره 
از باشگاه های حاضر در لیگ برتر گرفته است. از این رو 
سازمان لیگ فوتبال به عنوان نهاد ارتباطی رسمی با 
باشگاه ها با ارسال نامه ای به این تیم ها خواهان دریافت 
کثریت باشگاه ها نیز اعلام نظر کرده اند. این نظرات شد که ا
کارگروه نظارت بر سقف بودجه در حالی قرار است توصیه 
باشگاه ها در خصوص تعیین مبلغ برای جابجایی بازیکنان 
در لیگ برتر را تعیین کند که فصل گذشته برای هر سه فصل 
چنین مبلغی را به صورت نسبی تعیین کرد اما با توجه به 
تغییر هیئت رئیسه فدراسیون و همچنین رعایت اصول 
قبلی نیاز به ایجاد تغییراتی جزئی در آئین نامه سقف 

بودجه خود برای فصل آینده است.
 فرایند تصمیم گیری و نظرات باشگاه ها

سازمان لیگ فوتبال به عنوان نهاد ارتباطی بین کارگروه 
نظارت بر سقف بودجه و باشگاه ها، با ارسال نامه هایی به 
باشگاه های حاضر در لیگ برتر، نظرات آن ها را درباره تعیین 
کثر باشگاه ها  کرده است. ا مبلغ سقف بودجه دریافت 

نظرات خود را ارسال کرده اند و کارگروه در حال بررسی این 
پیشنهادها است. با وجود این، تصمیم گیری نهایی به 
عهده هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال خواهد بود. طبق 
کثر ۲۰ اردیبهشت ماه به  برنامه، این تصمیم ها باید تا حدا

باشگاه ها ابلاغ شود.
پول های زیرمیزی همچنان ناظر ندارد

یکی از چالش های اصلی در اجرای سقف بودجه، مسئله 
بودجه  سقف  تعیین  گرچه  ا است.  زیرمیزی  پول های 
می تواند به شفافیت مالی کمک کند، اما هنوز مشخص 
نیست که چه تدابیری برای جلوگیری از پرداخت های 
غیررسمی در نظر گرفته شده است. این موضوع می تواند 

اعتبار این طرح را تحت تأثیر قرار دهد.
   بهانه های درویش و دوستان!

برخی باشگاه ها از جمله پرسپولیس، مشکلاتی را در 
ح تجربه کرده اند. رضا درویش، مدیرعامل  اجرای این طر
که تیمش به دلیل  کرد  پرسپولیس، به صراحت اعلام 
محدودیت های ناشی از سقف بودجه، برخی از بازیکنان 
کلیدی خود را از دست داده است. این موضوع نشان 
می دهد که اجرای طرح بدون در نظر گرفتن شرایط خاص 
باشگاه ها، می تواند باعث تضعیف قدرت رقابت تیم ها 

شود.
 درخواست وزارت ورزش از فدراسیون

کرده  کید  تأ فوتبال  فدراسیون  به  ورزش  وزارت 

است که تعیین سقف بودجه باید با قوانین شرکت ها و 
بخشنامه های حقوقی مرتبط با سهامداران تطابق داشته 
قانونی  و  صحیح  اجرای  مهم،  درخواست  این  باشد. 
ح را ضروری می کند و احتمال تغییرات جزئی در  این طر

آئین نامه فعلی را افزایش می دهد.
   در انتظار متمم؟

کارگروه نظارت بر سقف بودجه در فصل گذشته مبلغ 
سقف بودجه را برای سه فصل تعیین کرده بود. با این 
حال، جزئیات مربوط به فصل ۱۴۰۵-۱۴۰۴ هنوز مشخص 
نشده و باید دید آیا تغییرات اساسی در آئین نامه اعمال 
، تعامل و مشورت با  . از سوی دیگر خواهد شد یا خیر
باشگاه ها نشان دهنده تلاش فدراسیون برای بهبود این 
ح سقف بودجه  ح و افزایش رضایت مندی است. طر طر
یکی از مهم ترین پروژه های نظارتی در فوتبال ایران است 
که هدف آن ایجاد تعادل در رقابت ها و شفافیت مالی 
ح با چالش هایی همچون پول های  گرچه این طر است. ا
زیرمیزی و نارضایتی برخی باشگاه ها مواجه است، اما 
مشورت با باشگاه ها و تطبیق آن با قوانین حقوقی می تواند 
به موفقیت آن کمک کند. تصمیم نهایی هیئت رئیسه 
فدراسیون فوتبال در روزهای آینده مشخص خواهد کرد 
که آیا این طرح می تواند به اهداف فوتبالی ها و سهامداران 
خرد و کلان باشگاه ها برسد یا همچنان با نقدهایی همراه 

خواهد بود.

 پیام احساسی مهدی طارمی 
پس از صعود اینتر

مهاجم ایرانی تیم فوتبال اینتر با انتشار متنی در فضای 
کنش  مجازی به صعود تیمش به فینال لیگ قهرمانان اروپا وا
نشان داد. تیم های فوتبال اینتر و بارسلونا در بازی برگشت 
مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا شامگاه سه شنبه ۱۶ 
اردیبهشت و در ورزشگاه جوزپه مه آتزا رو در روی هم قرار گرفتند 
که این بازی با نتیجه تساوی ۳ بر ۳ در ۹۰ دقیقه به پایان رسید و 
در وقت های اضافه فراتزی روی پاس مهدی طارمی موفق شد 
گل چهارم و پیروزی اینتر را به ثمر برساند تا نراتزوری در مجموع 
با نتیجه ۷ بر ۶ راهی فینال شود.مهدی طارمی پس از این 
پیروزی در صفحه مجازی خود نوشت: »متوقف نشدنی! با یک 
نمایش فوق العاده در نیمه نهایی، صعودمان به فینال قطعی 
شد! از حمایت بی نظیر هواداران مان بی نهایت ممنونیم. 
شما فوق العاده بودید! این لحظه، لحظه ی ماست.به تیم 
ایمان داشته باشید. به خودمان ایمان داشته باشیم. بیایید 

تاریخ ساز بشویم! زنده باد اینتر!«

غایبان استقلال مقابل چادرملو 
تیم فوتبال استقلال تهران در حالی باید به مصاف چادرملو 
در لیگ برتر برود که قطعا سه بازیکن خود را نخواهد داشت 

و احتمال رسیدن یک بازیکن بیمار به این بازی وجود دارد.
 تیم های فوتبال استقلال تهران و چادرملو در هفته بیست 
و نهم لیگ برتر فردا پنج شنبه ۱۸ اردیبهشت و از ساعت ۱۹:۳۰ 
در ورزشگاه آزادی به مصاف هم می روند.محمدحسین 
مرادمند و زبیر نیک نفس مدافع و هافبک استقلال به دلیل 
مصدومیت و سیدحسین حسینی کاپیتان و دروازه بان این 
تیم هم به دلیل ابتلاء به سرماخوردگی در این دیدار غایب 
خواهند بود. آرش رضاوند یکی دیگر از بازیکنان مریض 
استقلال است که به احتمال زیاد به بازی مقابل چادرملو 
خواهد رسید اما تصمیم نهایی در رابطه با او در تمرین 
کنون در دو  امروز آبی ها مشخص خواهد شد.جباری که تا
بازی دوی نیمکت استقلال حضور داشته به دنبال کسب 
سومین پیروزی متوالی همراه با این تیم است. در حال حاضر 

آبی پوشان با ۳۳ امتیاز در مکان هشتم جدول قرار دارند.

 غایبان پرسپولیس
 برای بازی با خیبر

تیم فوتبال پرسپولیس برای دیداری دیگر در لیگ برتر 
با غایبان ثابت خود آماده می شود. دیدار تیم های فوتبال 
پرسپولیس و خیبر خرم آباد در حالی فردا پنجشنبه در 
هفته بیست و نهم لیگ برتر فصل جاری برگزار می شود که 
بار دیگر مصدومان این تیم جزو غایبان ثابت این روزهای 
سرخپوشان هستند.محمدحسین کنعانی زادگان و امید 
عالیشاه که فعلاً توان حضور در تمرینات گروهی را ندارند در 
تهران ماندند تا تمرینات اختصاصی را پشت سر بگذارند. 
همچنین اوستون ارونوف با وجود بازگشت به تمرینات 
گروهی هنوز فرصت بازی در ترکیب اصلی را پیدا نکرده است 
تا با وجود همراهی سرخپوشان پایتخت در این سفر توان 
بازی کردن نداشته باشد.همچنین یاسین سلمانی و سعید 
صادقی نیز همچنان جایی در لیست بازیکنان پرسپولیس 
ندارند تا اسماعیل کارتال قاطعیت خود برای کنار گذاشتن 
خ بکشد. این بازیکنان از لیست تیم برای فصل آینده را به ر
دیدارهای هفته بیست و نهم لیگ برتر ساعت ۱۹:۳۰ فردا 

پنجشنبه به طور همزمان برگزار می شود.

توافق بازیکن شمس آذر با پرسپولیس
بازیکن جوان تیم فوتبال شمس آذر قزوین با پرسپولیس 
به توافق نهایی رسید. مجتبی فخریان بازیکن جوان شمس 
آذر قزوین که در پست مهاجم برای این تیم بازی می کند 
با پرداخت نقدی مبلغ رضایت نامه اش از سوی باشگاه 

پرسپولیس به جمع سرخپوشان پایتخت پیوست.
قرارداد فخریان با پرسپولیس به مدت سه فصل خواهد 
بود تا این بازیکن جدیدترین خرید پرسپولیس پس از جذب 

قطعی تیوی بیفوما و امین کاظمیان لقب بگیرد.
سرخپوشان قصد دارند خریدهای خود را پس از پایان 
فصل جاری لیگ برتر به طور رسمی رونمایی کنند تا بلافاصله 
در تمرینات پیش فصل شرکت کنند.نوشاد عالمیان بازیکن 
ماه لیگ تنیس روی میز فرانسه شدعنوان برترین بازیکن ماه 
آوریل لیگ تنیس روی میز Pro A فرانسه به نوشاد عالمیان 
اختصاص یافت که برای تیم تورینه بازی می کند. نوشاد 
عالمیان یکی از سه بازیکن ایرانی شاغل در لیگ تنیس روی 
میز فرانسه است که برای تیم تورینه در لیگ Pro A بازی می 
کند.این ملی پوش تنیس روی میز بر اساس رای هواداران و 
به خاطر عملکردی خوبی که طی یک ماه اخیر داشت عنوان 
برترین بازیکن ماه آوریل در این لیگ را به خود اختصاص داد.
نیما عالمیان و ندا شهسواری دو بازیکن ایرانی دیگر 

هستند که در فرانسه بازی می کنند.

آیا سردار دورسون حق فسخ قرارداد دارد؟!
صحبت های دورسون حواشی زیادی ایجاد کرده آن هم در 
شرایطی که مشخص نیست در قراردادش بند فسخی وجود 
دارد یا نه.صحبت های دو روز قبل سردار دورسون با یکی از 
رسانه های کشور ترکیه حواشی زیادی در بین اهالی فوتبال 

ایجاد کرد. او در این مصاحبه گفته بود:
گفتن به فنرباغچه را ندارم. هر موقع  »من توانایی نه 
فنرباغچه تماس بگیرد، ما آنجا خواهیم بود. فکر می کنم 
همین موضوع در مورد اسماعیل کارتال هم صدق می کند، 
البته که تصمیم با اوست«همین اظهارنظر چند خطی باعث 
شد تا موجی از انتقادات به سوی او روانه شود و البته این ادعا 
در فضای مجازی مطرح شود که هم دورسون و هم کارتال بند 
گر باشگاه فنرباغچه خواهان  فسخی در قرارداد خود دارند که ا
آن ها شد، می توانند در هر مقطع از فصل از پرسپولیس جدا 

شده و راهی این تیم شوند.
ح شد که پیگیری ها حکایت از  این ادعا در شرایطی مطر
آن دارد که هیچ بند فسخی در قرارداد کارتال و سردار وجود 
نداشته و درویش هیچ بندی در قرارداد آن ها قرار نداده است.
 بنابراین دورسون و کارتال متعهد هستند تا پایان قرارداد در 

پرسپولیس مانده و به کار خود ادامه دهند.

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

که عنوان شده بود بازی  در شرایطی 
گر  کتور - نساجی بدون حضور تماشا ترا
است، بلیت فروشی این بازی شروع شده 

است. 
، قهرمان جدید فوتبال ایران،  کتور  ترا
دیداری  در  )پنجشنبه(  فردا  است  قرار 
نساجی  مصاف  به  تبریز  در  تشریفاتی 
مازندران برود و آخرین دیدار خانگی اش 
در این فصل را میزبانی کند. از آن جا که 
کتوری ها هفته گذشته مسجل  قهرمانی ترا
شده، مسئولان این باشگاه در پی آن بودند 
تا در این بازی خانگی، جام قهرمانی را 
بالای سر برده و جشن دیگری در تبریز 
کنند. با وجود این ولی یک ابهام  برگزار 
بزرگ، این داستان را دستخوش تغییر و 
کرده: آیا بازی با نساجی با حضور  تحول 

گران برگزار می شود؟ تماشا

 اتفاق عجیب در دیدار رفت
کتور - نساجی، از آن  ماجرای بازی ترا
در  ابهام  کلی  که  است  اتفاقاتی  دست 
که به میزبانی  دل دارد. در دیدار رفت 
اتفاقات  کلی  شد،  برگزار  مازندرانی ها 
ناشایست رقم خورد و بازی به جنجال 
کمیته   ، دیدار آن  از  پس  شد.  کشیده 
رای اش  و  شد  کار  به  دست  انضباطی 
درباره این ماجراها را اعلام کرد. بر اساس 
آن رای، قرار شد بازی این ۲ تیم مقابل 
گران مرد و با حضور  ، بدون تماشا یکدیگر
زنان برگزار شود؛ البته آن هم با ۵۰ درصد 
ظرفیت کل ورزشگاه. به این ترتیب، طبق 
حکم رای کمیته انضباطی، این ۲ تیم برای 
میزبانی در بازی های بعدی در جدال های 

رودررو، موظف به انجام چنین حکمی 
کتور نسبت به این رای  خواهند بود.  ترا
خیلی سریع اعتراض کرد و آن را به کمیته 
استیناف کشاند. در اقدامی سریع، کمیته 
کتوری ها رسیدگی  استیناف به شکایت ترا
کرد.  کمیته انضباطی را نقض  کرد و رای 
طبق رای کمیته استیناف، نه تنها آقایان، 
در  ورزشگاه  در  حضور  از  خانم ها  بلکه 
کتور و نساجی  ۲ تیم ترا بازی رودرروی 
منع شدند. کمیته استیناف در بخشی از 
رای صادره اش نوشته بود که محرومیت، 
تفکیک جنسیتی ندارد و این ۲ تیم کلا از 
گران در بازی ها رودررو محروم  حضور تماشا

خواهند بود. 
کمیته  که  آن جا  از  و  ترتیب  این  به 
استیناف در رای صادره هیچ اشاره ای 
کردن این محرومیت به فصل  به موکول 

بعد نکرده، قرار شد تا بازی برگشت ۲ تیم 
در لیگ جاری، یعنی همین بازی فردا، 
میزبان  نساجی  که  بعدی  فصل  بازی  و 
حضور  بدون  باشد(  لیگ  در  گر  )ا است 
گران باشد. این رای در شرایطی صادر  تماشا
کتور با تفسیری  شد که مسئولان باشگاه ترا
که این رای برای  گفتند  متفاوت از این 
فصل آینده است و نباید برای این فصل 

اعمال شود. 

وشی  فر بلیت  به  و  ر کتوری ها  ترا  
آورده اند

کمیته استیناف اصلا  که  در روزهایی 
حاضر به عدول از رای صادره درباره این 
بازی نشده و خبری مبنی بر تعلیق این 
رای و یا انتقال این محرومیت به سال آینده 
کتور در اقدامی عجیب و  نیست، باشگاه ترا

جالب، روی به بلیت فروشی برای این دیدار 
آورده و طبق اسناد موجود، می خواهد 
گران در این بازی خانگی  از حضور تماشا
بهره ببرد. به نظر می رسد که در این مورد 
کتور  مشخص، جنگ قدرتی بین باشگاه ترا
و کمیته استیناف در گرفته که برنده اش قرار 

است به زودی مشخص شود. 

 داستان بلاتکلیف اهدای جام
این ماجرا تنها ابهام این پرونده نیست 
چون تا همین روز گذشته هنوز مشخص 
نبود که قرار است جام قهرمانی در تبریز به 
کتوری ها اهدا شود و یا اینکه این جام  ترا
کتوری ها  به هفته آخر برده و در اهواز به ترا
اهدا شود. پیش از این با توجه به این 
بازی بدون  این  که ممکن است  شایعه 
لیگ  سازمان  باشد،  گران  تماشا حضور 
عنوان کرده بود جام را در هفته آخر اهدا 
امروز  سازمان  همین  ولی  کرد  خواهد 
گر  ا که  نوشته  و  کرده  صادر  بیانیه ای 
کتوری ها آمادگی لازم را داشته باشند،  ترا
کتور  می توان جام قهرمانی را پس از بازی ترا
- نساجی در تبریز اهدا کرد. البته که این 
سازمان هم هیچ اشاره ای به با و یا بدون 
گر بودن این دیدار نکرده و به نظر  تماشا
می رسد منظور از آمادگی تبریزی ها، اشاره 
به نهادهای تصمیم گیرنده در این شهر 
باشد.  آنچه که فعلا معما است همین ۲ 
با  کتوری ها  ترا اینکه  اول  پرسش است: 
وجود رای کمیته استیناف این بازی را با 
گران برگزار می کنند یا خیر  حضور تماشا
و دوم اینکه آیا جام را در تبریز بالای سر 

؟ می برند یا اهواز

؛ قدرت دست چه کسی است؟ کتور کمیته استیناف یا ترا


